

Title (en)
TOY ROAD TRACK MODULE.

Title (de)
BAUTEIL FÜR SPIELFAHRBAHN.

Title (fr)
MODULE DE PISTE DE JEU.

Publication
EP 0505550 A1 19920930 (EN)

Application
EP 91919354 A 19911008

Priority

- EP 9101920 W 19911008
- IT 2170690 A 19901011

Abstract (en)
[origin: WO9206757A1] A module is described which is suitable for forming a toy road track, by linking together a certain number of them by sloting by means of a suitable joint which, as well as making a physical connection, functions as a hinge which allows sinusoidal movement of the track in addition to, obviously, a rectilinear movement. This module also has uni-directionality as a special characteristic, giving the completed track a pleasant aspect, together with extremely simple assembly.

Abstract (fr)
On décrit un module qui convient à la formation d'une piste de jeu et qu'on peut monter en reliant un certain nombre de modules les uns aux autres en les encarrant au moyen d'une articulation appropriée qui, tout en permettant l'encartement physique, fonctionne comme une charnière qui permet le mouvement sinusoïdal de la piste en plus du mouvement rectilinéaire, évidemment. Ce module possède en outre une caractéristique particulière en étant unidirectionnelle, ce qui confère à la piste terminée un aspect agréable ainsi qu'un assemblage extrêmement simple.

IPC 1-7
A63H 18/02

IPC 8 full level
A63H 18/02 (2006.01)

CPC (source: EP)
A63H 18/02 (2013.01)

Cited by
GB2530172A; GB2530172B

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 9206757 A1 19920430; AT E125167 T1 19950815; AU 8666891 A 19920520; DE 69111418 D1 19950824; DE 69111418 T2 19960404;
EP 0505550 A1 19920930; EP 0505550 B1 19950719; IT 1247893 B 19950105; IT 9021706 A0 19901011; IT 9021706 A1 19920411

DOCDB simple family (application)
EP 9101920 W 19911008; AT 91919354 T 19911008; AU 8666891 A 19911008; DE 69111418 T 19911008; EP 91919354 A 19911008;
IT 2170690 A 19901011